

## Invitation to the roadshow «Presentation of the investment potential of Special Economic Zones of the Republic of Kazakhstan»

17<sup>th</sup> November of 2017, Republic of Kazakhstan,  
Karaganda region, Karaganda city.

KAZAKH INVEST – National Investment Promotion Agency for Kazakhstan designed to attract foreign direct investment in priority sectors of the economy. In order to improve and preserve the positive investment climate, the Government of Kazakhstan launched the National Investment Attraction and Retention Strategy. The comprehensive program of growth and diversification strategy contributes in attaining the developing and upgrading goals for country's economy.

The world practice shows us that one of the most effective instruments for attracting investments into the country's economy is its diversification and innovative approach. For these purposes the Government of Kazakhstan created the Special Economy Zones (SEZ). The main goal of SEZ is to provide the conditions for the progressive growth in industries such as: Innovative Technology, engineering, Transportation, and other infrastructure related fields.

Today there are 10 Special Economic Zones with various industrial focuses in Kazakhstan. These zones have already became the center of attraction for a number of international and Kazakh companies. The members of SEZ are exposed to unique opportunities including but not limited to: central and regional support, tax exemption, ready-to-use facilities, and more.

Kazakh Invest Company invites you to join us in the roadshow & business forum «**Presentation of the investment potential of Special Economic Zones of the Republic of Kazakhstan**». The forum will be held on November 17, 2017, Karaganda City, Karaganda region. The current operating residents and SEZ managers will introduce you to the full specter of great opportunities and benefits of becoming resident and investor.

For detailed information and registration, please contact the following persons:  
*Aigerim Nuridenova*: +7 7172 620542, +7 701 514 02 32; [nuridenova@invest.gov.kz](mailto:nuridenova@invest.gov.kz),  
*Nazgul Kulkayeva*: +7 7172 620545, +7 701 6801025; [n.kulkayeva@invest.gov.kz](mailto:n.kulkayeva@invest.gov.kz).

Transfer service and discount for hotel accommodation will be provided to forum participants.

Looking forward meeting at the «Presentation of the investment potential of Special Economic Zones of the Republic of Kazakhstan».

*Sincerely,*

**Acting Chairman of the Board**

 **Birzhan Kaneshiev**

Приглашение на роуд-шоу  
«Презентация инвестиционного потенциала  
Специальных Экономических Зон Республики  
Казахстан»

17 ноября 2017 года, Республика Казахстан,  
Карагандинская область, г. Караганда.

KAZAKH INVEST – национальная компания, которая призвана содействовать развитию и продвижению казахстанского не сырьевого экспорта и привлечению прямых иностранных инвестиций в приоритетные сектора экономики. Так для улучшения инвестиционного климата Правительством принята Национальная инвестиционная стратегия по привлечению и удержанию инвестиций. Это целостная программа увеличения и диверсификации инвестиций, призванная способствовать достижению целей развития и модернизации экономики Казахстана.

В мировой практике одним из эффективных инструментов привлечения инвестиций в экономику страны, ее диверсификации и выводу на инновационный путь развития являются специальные экономические зоны (далее - СЭЗ). Целями создания СЭЗ являются развитие обрабатывающих, высокотехнологичных отраслей, инженерной, транспортной и иной инфраструктуры, производство новых видов продукции.

В Казахстане на сегодня действуют 10 специальных экономических зон с разной отраслевой направленностью. Стоит признать, что, несмотря на очевидные достижения, потенциал развития СЭЗ полностью не раскрыт, что открывает перспективы для их дальнейшего развития.

В целях презентации инвестиционного потенциала Республики Казахстан, в частности возможностей специальных экономических зон, компанией Kazakh Invest запланировано проведение **роуд-шоу 17 ноября 2017 года** в городе Караганда, Карагандинской области. Участниками мероприятия являются управляющие компании СЭЗ РК, резиденты СЭЗ, потенциальные иностранные инвесторы, уполномоченные государственные органы.

Приглашаем Вас принять участие в данном мероприятии, где будет возможность ознакомиться с особыми условиями резидентов СЭЗ, ознакомиться с успешными реализованными проектами, а также наладить бизнес контакты.

Участникам форума оказываются услуги трансфера и скидка на размещение в гостиницах города. Для получения детальной информации и регистрации обращаться по следующим контактам:

*Айгерим Нуриденова:* +7 7172 620542, +7 701 514 02 32;  
[nuridenova@invest.gov.kz](mailto:nuridenova@invest.gov.kz),

*Назгуль Кулькаева:* +7 7172 620545, +7 701 6801025, [n.kulkayeva@invest.gov.kz](mailto:n.kulkayeva@invest.gov.kz).

Будем искренне рады встрече на роуд-шоу «Презентация инвестиционного потенциала специальных экономических зон Республики Казахстан» в г. Караганда.

С уважением,

И.о. Председателя Правления



Б. Канешев